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Od mesta pýta starosta peniaze na plaváreň aj na športovú halu  

Nové bazény zrejme bude mať Petržalka dva. Jeden chystá aj súkromná firma.  

BRATISLAVA. Petržalka pýta od mesta milióny eur. Chce pomôcť s financovaním novej športovej 
haly, garážových domov, obnovy Chorvátskeho ramena, ale aj plavárne.  

Na výstavbu plavárne v Petržalke treba podľa odhadov petržalskej radnice asi 1,5 milióna eur. 
Tamojší poslanci pritom schválili, že tretinu z toho vykryje Petržalka z predaja akcií Dexia banky a na 
zvyšný milión si mestská časť vezme úver.  

Rozpočet mesta je 220 miliónov eur, milión navyše nemá. Petržalka ho pýta, hoci tuší, že ho 
nedostane. "Mestská časť má svoje negatívne skúsenosti z roku 2012," hovorí starosta Vladimír 
Bajan. Z priority mesta na opravu terás vo výške 130 -tisíc eur podľa neho prišlo v novembri 2012 len 
30-tisíc. "Považovali sme to len za účelovú propagandu," vraví.  

Hovorca primátora Ľubomír Andrassy však vraví, že sumu znížili poslanci. Propagandu odmieta, 
podľa neho si primátor priority vyžiadal, aby vedel, čo je dôležité pre mestské časti a vychádzal z toho 
pri rozhodnutiach.  

Podľa neho mesto, ktoré Petržalke dáva pozemok pod plaváreň na Jiráskovej ulici pri Chorvátskom 
ramene, skôr nájde súkromného partnera pre plaváreň ako peniaze.  

Petržalka by pritom mala mať plavárne dve. Jednu chce stavať sama, ďalší bazén má byť 
súčasťou športovej haly, ktorú postaví firma na pozemku v areáli základnej školy Dudová. "Pre 
115-tisícovú Petržalku jedna plaváreň určite nepostačuje," tvrdí hovorkyňa Mária Grebeňová-Laczová.  

Text k obr.:  

Obnovia aj Chorvátske rameno, kde žijú labute.  

***  

Priority  

Petržalka  

* multifunkčná športová hala,  

* nová plaváreň,  

* výstavba garážových domov,  

* opravy terás,  

* revitalizácia Chorvátskeho ramena,  

* osvetlenie priechodov,  

* bezbariérové úpravy ciest.  

 


